

TABLE OF CONTENTS

目 录

Current Status of Rational Anniversary Utilization of Existing Vegetable Protection Facilities in Hainan

(海南现有蔬菜保护设施周年合理利用研究现状)

D. M. LI, Q. Q. PANG, X. L. CAI, M. ZHOU.....1

China's Coastal Shelterbelt Optimization Configuration Mode Division

(我国沿海防护林优化配置模式划分探讨)

Y. S. ZHANG, W. M. LU.....6

The Application of Key Technologies of Modular Vertical Greening on Roof Steel Structure

(模块式垂直绿化关键技术在屋顶钢架上的应用)

Y. WANG, Q. XING.....12

Study on Functional Traits with Plants of Changbai Mountain Forest-Swamp Ecotone

(长白山园池森林沼泽生态交错带植物叶功能性状研究)

M. YANG, S. XUE, T. T. WU, L. YANG, Y. ZHENG, T. J. WANG, Y. N. ZHANG, W. H. ZHU.....20

Isolation and Identification Cultivable Microbes from the Antarctic Krill (*Euphausia superba*) and Other Antarctic Samples

(南极大磷虾等南极不同样品来源的可培养微生物的分离鉴定)

L. Z. LI, X. Q. TIAN, Y. Y. TANG, C. Q. FAN, Y. N. LU.....29

Research on Ecosystem Services Based on Ecological Water Requirement for Wetland

(基于生态需水量的湿地生态系统服务功能研究)

C. B. JING, W. ZHANG.....37